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Novi Pazar, Prijepolje, Priboj, Pljevlja
- Srbija i Crna Gora se, kao i ostatak
ovog dela kontinenta, danima bore sa
niskim temperaturama, a po tradiciji,
sand`a~ke op{tine su me|u najhladni-
jim. Sa minus 26 Pljevlja su bila naj-
hladnija u Crnoj Gori, a Sjenica tu titu-
lu decenijama dr`i u Srbiji.

U Prijepolju su temperature u mi-
nusu jo{ od kraja novembra pro{le go-
dine. Me|utim, pravi „polarni udar“

dogodio se s prvim danom nove godi-
ne kada su temperature no}u padale i
do minus 26 stepeni, a preko dana ni
jednom nije bilo toplije od minus 10
stepeni. Ovako dugo ledeno razdoblje
izazvalo je brojne probleme. Pored ni-
skih temperatura Priboj ima problem i
sa vodosnabdevanjem. Od nedelje u ce-
lom gradu nestaje vode i nema je u du-
`im vremenskim intervalima. Radnici
Javnog komunalnog preduze}a JKP

„Usluga“uspevali su u nekoliko navra-
ta da otklone kvar , ali se on iz istih raz-
loga ponovo javljao. Zbog ekstremno
niskih temperatura, koje su dostizale i
-30 stepeni i sne`ne me}ave, lokalne sa-
mouprave u Sjenici i Tutinu, minulog
vikenda, na svojim teritorijama progla-
sile su vanredno stanje. U Novom Pa-
zaru, Sjenici i Tutinu zbog niskih tem-
peratura raspust je produ`en do pone-
deljka, 16. januara. E. S. D. 

Novi Pazar - U FK Novi
Pazar su najavili da sa pri-
premama za nastavak sezo-
ne kre}u 15. januara. Ko }e
se od igra~a pojaviti na pro-
zivci, ko }e biti {ef stru~nog
{taba i ko }e zauzeti ~elne
funkcije u rukovodstvu klu-
ba, jo{ uvek nije poznato.
Nema ni informacija da je u
sredu ve~e odr`an najavlje-
ni sastanak Uprave na ko-
jem je trebalo da budu re{e-
ne mnoge nedoumice. 

Za sada najbli`i klupi
Novog Pazara je Neboj{a
Vu~i}evi}, koji je 2013. go-
dine, vode}i ga u osam zavr-
{nih utakmica, uspeo sa
plavo - belima da izbori op-
stanak. Nezvani~no se sa-
znaje da bi sa njim u Novi
Pazar trebalo da do|e i je-
dan od budu}ih finansijera kluba, biv-
{i predsednik slovena~kog kluba Naf-
ta iz Lendave, Mile [urlan. Novi Pazar
se posle 21. kola Superlige nalazi na

poslednjem mestu, a prvi rival u na-
stavku {ampionata, 18. februara, bi}e
mu, na stadionu ,,Rajko Miti}“, Crve-
na zvezda. P. L. 

FK Novi Pazar po~inje pripreme

^eka se rukovodstvo

Vra}a se: Neboj{a Vu~i}evi} 

Ledeni talas zahvatio Zapadni Balkan, Srbija i Crna Gora pod snegom

Sibir stigao u na{e krajeve
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Nova Varo{ - Predstavnici op-
{tina ^ajetina, Nova Varo{, Ari-
lje, Priboj i Sjenica, kao i nekoli-
ko privrednih i turisti~kih asoci-
jacija Zlatiborskog okruga, pot-
pisali su nedavno u Beogradu
Protokol o saradnji ~iji je cilj da
se osmisle i ubrzaju aktivnosti
dr`ave i lokalnih samouprava u
ovom delu Srbije kojima bi se ae-
rodrom „Ponikve“ kod U`ica u
{to kra}em roku rekonstruisao i
pustio u rad za redovne komer-
cijalne letove. Potpisivanje ovog
dokumenta pozdravio je na~el-

nik Zlatiborskog upravnog okru-
ga Dimitrije Paunovi}, koji
smatra da je ovakav ~in iz-
raz podr{ke njegovoj inici-
jativi pokrenutoj pre go-
dinu dana da se ovaj voj-
ni objekat osposobi za
prijem velikih putni~kih
aviona i time pospe{i
ekonomski razvoj regije. 

Potpisivanje sporazu-
ma u beogradskom Medi-
ja centru inicirao je, ina~e, pr-
vi ~ovek ~ajetinske op{tine Mi-
lan Stamatovi}, a me|u potpisni-
cima je i predsednik op{tine No-
va Varo{ Radosav Vasiljevi}. On
isti~e da nije re~ o politi~kom ve}
kapitalnom poduhvatu u intere-
su regiona. 

- Predmet Protokola odnosi
se uspostavljanje ~vr{}e saradnje
dr`ave, op{tina, privrednih i svih
drugih ~inilaca koji bi imali kori-
sti od realizacije ovog projekta iz-
uzetno va`nog za ~itavu regiju,
ali i za sveukupni ekonomski
razvoj novovaro{kog kraja, po-

sebno na polju turizma. Ubrzao
bi se protok putnika i robe, po-
spe{io dolazak investitora, do-
ma}ih, a naro~ito inostranih tu-
rista, onih sa „dubljim“ d`epom,
a koristi bi imali i privrednici i
poljoprivredni proizvo|a~i, ka`e
Vasiljevi}. On smatra da je u
ovome, ipak, klju~na uloga dr`a-
ve koja bi u cilju boljeg `ivota
gra|ana ovog dela Srbije trebalo
da izdvoji sredstva od oko tri mi-
liona evra koliko se procenjuje da
bi bilo dovoljno za rekonstrukci-
ju aerodroma. 

Iako bi protokol, kako isti~u
njegovi potpisnici, trebalo da bu-
de osnov za nadle`no ministar-
stvo i lokalne samouprave da
planiraju sredstva u bud`etu za
te namene, predsednik Vasiljevi}
isti~e na Op{tina Nova Varo{ za
sada nema prostora da iz op{tin-
ske kase finansira ovaj projekat. 

Da Zlatiborski okrug nema
mogu}nosti da obezbedi potreb-
na sredstva i da je na potezu dr-

`ava smatra i na~elnik Okruga
Dimitrije Paunovi}, koji je zajed-
no sa ~elnicima grada U`ica u
stalnom kontaktu sa nadle`nim
republi~kim institucijama. Tema
aerodroma „Ponikve“ je u vi{e
navrata tokom 2016, a poslednji
put pre nekoliko dana, bila i jed-
na od klju~nih tema o kojoj se
govorilo i na Savetu Zlatiborskog
upravnog okruga. 

- U skladu sa zaklju~cima Sa-
veta, dogovorili smo sastanak u
Ministarstvu gra|evinarstva, sa-
obra}aja i infrastrukture na ko-
jem }emo ponoviti stav o neop-
hodnosti rekonstrukcije aero-
droma jer su ekonomski interesi
regije prioritet. O~ekujemo po-
voljan ishod i odgovor na pitanje
kakvu strategiju dr`ava ima po
ovom pitanju. Potpisnicima Pro-
tokola se, ina~e, zahvaljujem jer
njihovu inicijativu do`ivljavam
kao li~nu podr{ku i „vetar u le|a“
i od ~elnika op{tina u kojima
SNS nije na vlasti. Posebno }e bi-
ti dragocena pomo} predsednika
Op{tine ̂ ajetina, koja bi kao jed-
na od najbogatijih lokalnih sa-
mouprava iz bud`eta mogla da
izdvoji deo sredstava za rekon-
strukciju aerodrome ukoliko to
bude bilo potrebno, isti~e Pau-
novi} i veruje da inicijativa pot-
pisnika sporazuma nije politi~ki
motivisana jer je investicija isu-
vi{e zna~ajna da bi bila zloupo-
trebljena u dnevno politi~ke i
marketin{ke svrhe. 

A jo{ proletos se ~inilo da je
uzlet sa Ponikvi nadohvat ruke.

Vlada je obezbedila deo nov-
ca, izgra|ena je aerodrom-

ska zgrada, a rekonstruisa-
na je i pista u du`ini od
2.200 od ukupno 3.100
metara, {to je dovoljno
za prijem ve}ih putni~-
kih aviona, ali aerodrom
nije ogra|en. Trenutno

je osposobljen za saobra-
}aj malih aviona do 12 me-

sta. Leti se na relacijama pre-
ma Sloveniji, Bosni, Crnoj Gori,

ali je bilo par letova i za Brisel,
Rim i Solun. Zaljubljenici u Zla-
tar, Zlatibor i Taru za putovanje
do ovih destinacija se i tokom
ove zimske sezone moraju pri-
premiti za vi{e~asovno putova-
nje. A umesto pet-{est sati puto-
vanja magistralom iz, recimo,
Beograda, let do aerodroma „Po-
nikve „ traje od 20 do 30 minuta
zavisno o tipa aviona. Samo ova
~injenica dovoljno govori o zna-
~aju ove vazdu{ne luke. 

R. Popovi} 

Priboj - Lazar Rvovi}, predsednik Op{tine
Priboj, 30. decembra 2016. podneo je ostavku.
Sedam dana kasnije u odgovoru radnicima
Fabrike automobila Priboj (FAP) kao razlog
ostavke naveo je ka{njenje obe}anih 100 evra
po godini sta`a onima koji su sporazumno
prekinuli radni odnos, a koje je on garantovao.
Radnici organizovani u udru`enje „Radnik ni-
je rob“ i dalje nezadovoljni neispunjenjem do-
govorenih sporazuma, najavljuju povratak u
radni~ke hale u utorak, 17. januara i tra`e
smenu rukovodstva FAP.

Neposredno pred Novu godinu, u svojoj iz-
javi prilikom podno{enja ostavke, osim {to se
sugra|anima zahvalio na ukazanom povere-
nju i Vladi Srbije {to je, kako pi{e u izjavi,

„ulo`ila ogromna sredstva i rad da Priboj do-
bije novu {ansu“, Rvovi} nije objasnio razloge
za ostavku. Izostanak tog obja{njenja je otvo-
rio prostor za razli~ite spekulacije u javnosti,
pa su se kao stvarni i dodatni razlozi, po-
red neispunjenja sporazuma sa rad-
nicima FAP, navodili, pored
ostalih, lo{i izve{taji poslednje
bud`etske revizije, nepovoljan
status Rvovi}a u SNS-u zbog
obe}anih 100 evra radnicima
FAP, suprotstavljanja njego-
vom rukovodstvu.

Tek 6. januara u svom od-
govoru na dopis Udru`enja za
za{titu radnika FAP „Radnik nije
rob“, u kome su za 10. januar najavlje-
ni protesti ispred Op{tine i u Fabrici, Rvovi},
navodi razloge svoje ostavke. „Do ka{njenja u
isplati do{lo je zbog izostanka o~ekivane upla-
te Bud`etu Op{tine Priboj. Isplatu predmetnih
sredstava garantovao sam i li~no svojom funk-
cijom na sastanku u Vladi na kojem ste i sami
prisustvovali. Jedna od posledica ka{njenja je

i moja ostavka. Smatram da najavljeni protesti
nemaju svrhu i da mogu biti zloupotrebljeni.“,
pi{e, izme|u ostalog u Rvovi}evom odgovoru
radnicima.

Radici su odlo`ili svoj odlazak pred Op{ti-
nu i u radni~ke hale, a u ponedeljak je organi-
zovan je novi sastanak predstavnika Udru`e-
nja za za{titu radnika „Radnik nije rob“ na ~e-
lu sa Miroslavom Mr{evi}em i predstavnika
Op{tine - predsednika u ostavci i narodnog
poslanika SNS-a iz Priboja Krsta Janju{evi}a.
Kako ka`u u Udru`enju, predstavnici Op{tine
Priboj im nisu mogli garantovati isplatu obe-
}anih sredstava, kao ni smenu direktora, ve}
su zatra`ili dodatno vreme kako bi na novom
sastanku u Vladi Srbije uspeli da izdejstvuju

tra`eno. Sastanak u Vladi bi trebalo da se
odr`i danas.

Predstavnici udru`enja su na-
stavili da insistiraju na svojim
zahtevima: isplati 100 evra po
godini sta`a u najkra}e mogu-
}e vreme, smeni direktora
zbog nepo{tovanja Zakona o
radu, kolektivnog ugovora i

Sporazuma o napu{tanju rad-
nih mesta, da vojska preuzme fa-

briku, isplati 2,8 zaostalih zarada,
pre dolaska vojske 

Predstavnici Udru`enja su na sastanku is-
takli da ukoliko ne dobiju otpremnine, datu-
me povezivanja sta`a u punom iznosu, datu-
me isplata zaostalih zarada smatraju Sporazu-
me o otkazu ugovora o radu neva`e}im , pa }e
na osnovu toga pozvati sve radnike u utorak
17. 01. na radna mesta. S. Bjeli} 

Odgovor Danasu 
U svom odgovoru Udru`enju za za{titu radni-

ka FAP „Radnik nije rob“, predsednik Op{tine
Priboj u ostavci Lazar Rvovi} reagovao je i na ~la-
nak lista Danas u kome su navo|eni mogu}i raz-
lozi njegove ostavke. „Navodi da do isplate nije
do{lo zbog mojih lo{ih odnosa sa predsednikom
Vlade su istiniti kao moja slika objavljena na na-
slovnoj strani dnevnog lista „Danas“ od 5. 1.
2017. godine, ~iji sadr`aj teksta ne bih ni ko-
mentarisao.“

Privatno obezbe|enje ispred FAP
Ispred zgrade FAP se mo`e videti vozilo privatnog obezbe|enja Euro Security, koje je fotografisao i

na{ dopisnik i za koje se veruje da ih je anga`ovalo rukovodstvo ~iju smenu tra`e radnici. Pretpostavlja se
da anga`ovanje privatnog obezbe|enja ima veze sa najavljenim ulaskom radnika u FAP u utorak, ukoli-
ko im ne budu ispunjeni zahtevi. 

Zahvalio se na ukazanom
poverenju: Lazar Rvovi}

Klju~na uloga dr`ave, a ne regiona:
Dimitrije Paunovi}, 
na~elnik Zlatiborskog okruga 

Me|u potpisnicima i predsednik novovaro{ke op{tine 
Radosav Vasiljevi}: Sa potpisivanja sporazuma u Beogradu

FAP-ovci 
za utorak 
najavljuju 
povratak u
proizvodne 

hale

Ostavka Rvovi}a 
nije dovoljna 

Protokol o saradnji u rekonstrukciji aerodroma „Ponikve“

Kapitalni projekat za region

Od komercijalnih 
letova vi{estruka 

korist, posebno za 
turizam, saglasni

predstavnici op{tina
^ajetina, Nova Varo{,

Arilje, Priboj 
i Sjenica



Novi Pazar - Pro{logodi{nji lokalni
izbori Novom Pazaru su, posle sedam
godina, doneli novog gradona~elnika,
ali je vlast zadr`ala stara koalicija, na-
pravljena u februaru 2013. godine. Sto-
`er lokalne vlasti je i dalje Sand`a~ka
demokratska partija (SDP), a njeni ko-
alicioni partneri su SNS i Sand`a~ka
narodna partija (SNP). U opoziciji su
ostale SDA Sand`aka i Bo{nja~ka de-
mokratska zajednica Sand`aka
(BDZS), ~iji su odbornici na na po~et-
ku novog mandata obe}ali „konstruk-
tivno opoziciono delovanje i rad u in-
teresu gra|ana“. Novina u gradskom
parlamentu bio je ulazak me|u odbor-
nike biv{eg muftije sand`a~kog Mua-
mera Zukorli}a, koji je istovremeno
postao i poslanik u Narodnoj skup{tini
Srbije.

Samo je na po~etku mandata izgle-
dalo da su nesuglasice i sva|e ostale iza
tri velike bo{nja~ke partije i da do ne-
kih novih izbora ne}e biti podignutih
tenzija. Nagove{taj o spu{tanju tenzija
izme|u dve najve}e bo{nja~ke partije,
SDA i SDP, bilo je potpisivanje spora-
zuma o saradnji izme|u lokalne samo-
uprave i Bo{nja~kog nacionalnog ve}a
(BNV). Potpis na sporazum stavili su
novopazarski gradona~elnik Nihat Bi-
{evac i predsednik BNV i SDA Sulej-
man Ugljanin. U prethodnom periodu
saradnja izme|u grada i BNV bila je
optere}ena nesporazumima i neuva`a-
vanjima.

Kraj leta bio je po~etak varni~enja
izme|u vladaju}e SDP i opozicione
BDZS. Na gradskom trgu po~ela je
dogradnja hiljadu kvadrata Fakulteta
za islamske studije (FIS) bez potreb-
ne gra|evinske dokumentacije. Inve-
stitor je Islamska zajednica (IZ) u Sr-

biji. Lokalna samouprava je poku{a-
la da zaustavi takvu izgradnju i zau-
zimanje gradskog trga, ali su sva do-
neta akta ostala mrtvo slovo na papi-
ru. Zbog nelegalne izgradnje prozi-
van je narodni poslanik Zukorli}, ko-
ji je za svoj gra|evinski poduhvat do-
bio i podr{ku premije Aleksandra
Vu~i}a. Premijeru Vu~i}u na pamet
nije padalo da u Novi Pazar {alje ̀ an-
darmeriju da obezbe|uje ru{enje ne-
legalno dogra|enog dela zgrade. Bi-
lo je to dolivanje ulja na raspaljenu
verbalnu vatru i odmeravanje snaga
izme|u osniva~a SDP Rasima Ljaji}a
i lidera BDZS Zukorli}a. Takva at-
mosfera prenela se i u gradski parla-
ment, ~ije su poslednje sednice traja-

le po pola dana zbog prepucavanja
odbornika te dve partije.

Ono o ~emu se spekulisalo nekoli-
ko meseci nakon izbora, postalo je re-
alnost poslednjih dana minule godi-
ne. SDA i SDP potpisale su Deklara-
ciju o strate{kom partnerstvu. Potpi-
se na taj dokument stavili su lideri
SDA i SDP, Sulejman Ugljanin i Ni-
had Hasanovi}. Dve najve}e bo{nja~-
ke partije, koje okupljaju vi{e od 80
odsto bo{nja~kog izbornog tela, oba-
vezale su se da }e ubudu}e zajedno
delovati i doprinositi razvoju Sand`a-
ka i ujedinjenju bo{nja~kog korpusa.
Potpisivanje Deklaracije pozdravile
su bo{nja~ke partije iz regiona, usta-
nove i institucije, muslimanski pogla-

vari iz Srbije i Crne Gore, ali ne i
BDZS i ostale institucije i ustanove

okupljene oko sistema IZ u Srbiji. Za-
sluge za pomirenje dve najve}e bo-
{nja~ke partije pripisali su svom lide-
ru Zukorli}u, koji od po~etka svog po-
slanikovanja zagovara politiku unu-
tarbo{nja~kog pomirenja. Nakon pot-
pisivanja Deklaracije o strate{kom
partnerstvu izme|u SDA i SDP o~e-
kuju se i konkretna kadrovska re{enja
u lokalnoj samoupravi.

Sukob izme|u SDP i BDZS nasta-
vljen je objavljivanjem presretnutih
telefonskih razgovora i snimaka iz-
me|u Zukorli}evih saradnika. RTV
Novi Pazar je u nastavcima objavlji-
vala snimke, a prozvana strana je na-
javila tu`be protiv potpredsednika
Vlade Srbije Rasima Ljaji}a i vlasni-
ka RTV Novi Pazar i zatra`ila od
REM da ovoj medijskoj ku}i zabrani
emitovanje programa. Direktor RTV
Novi Pazar Denis Mavri} sve snimke
koji su emitovani, u kojima se doka-
zuju zloupotrebe Zukorli}evih sarad-
nika i nenamensko tro{enje sredstva
IZ u Srbiji, dostavio je nadle`nom tu-
`ila{tvu. Emitovanje ovih snimaka,
Zukorli} je na tribini u IZ u Srbiji,
nazvao ~etvrtim napadom na Islam-
sku zajednicu.
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ISPOD CRTE
Bi}e bolje, bi}e, bi}e, bi}e.... odzvanjalo je na svakom }o{ku stare godine. Odzva-

njalo kod svih. Kod onih {to u to stvarno veruju. I kod onih {to na mobu odobravaju
sve, a kri{om se ujedaju za jezik. Crtu su podvla~ili svi, Pomiritelji i sva|alice, i vernici
i nevernici, i pravdoljubivi i nepravdoljubivi, i moralisti i nemoralisti, i patriote i izdaj-
nici... Svi koji su sebi nadevali najlep{a imena, a neistomi{ljenicima najgora. Televizij-
ske lokalne informativne emisije postale su zabavne. Svaka je u nastavcima emito-
vala nekakva biv{a {aputanja. Slu{ali ste i slu{a}ete... [apati odjednom postali zaglu-
{uju}i. Da li to u{i dobro ~uju i o~i vide? Drugog posla i nema daleko od aviona, auto-
puteva i pruga. Beton mahala se igra na nekim pozornicama, a ova ~ar{ijska se `ivi.
Prolaze kroz nju razne i mnoge pri~e ko kroz biranu avliju narod. Odbojka{i su nam
doneli mnogo radosti. O njima se ne pri~a kao o fudbalskoj ̀ alosti. Nit se dr`e fudba-
leri, nit treneri, a evropski reflektori ble{te, da i slabovidi usred no}i mogu konac u
iglu da uvuku. Naravno, kad pro|u restrikcije uli~ne rasvete. S. N. 

Sla|ana Novosel

Beograd, Novi Pazar - Mada pred-
sedni~ki izbori u Srbiji nisu raspisani,
s obzirom na to da se o~ekuju po~et-
kom aprila, uveliko se licitira imeni-
ma mogu}ih predsedni~kih kandida-
ta. Me|u bo{nja~kim strankama i po-
liti~arima prvi se izjasnio potpredsed-
nik Vlade Srbije, osniva~ SDP i pred-
sednik SDPS Rasim Ljaji}, koji je, me-
|u prvima, pro{le godine najavio kan-
didaturu.

U nedavnom intervjuu Danasu,
Ljaji} je ponovio da je spreman da se
kandiduje za predsednika Srbije i da se
njegova stranka pripremila za to, ali da
jo{ nije bilo nikakvih razgovora sa Srp-
skom naprednom strankom o pred-
sedni~kim izborima.“Apsolutno sam
spreman za svaku vrstu razgovora
ukoliko koalicija odlu~i da ima jednog
kandidata. Ukoliko koalicija odlu~i da

ima vi{e kandidata, u tom slu~aju bih
se i ja kandidovao. ^ekamo poziv SNS
na razgovor na ovu temu“, izjavio je

Ljaji}. Na pitanje da li }e podr`ati pred-
log SNS ko god da to bude, on je odgo-
vorio da moraju prvo da ~uju {ta je stav
naprednjaka. 

Poslanik u Skup{tini Srbije i pred-
sednik Bo{nja~ke demokratske zajed-
nice Sand`aka Jahja Fehratovi} izjavio

je, na nedavnoj konferenciji za novina-
re da }e ta stranka tek nakon raspisiva-
nja predsedni~kih izbora odlu~iti da li
}e imati svog kandidata ili }e podr`ati

nekoga od samostalnih ili kandidata
drugih partija. Odgovaraju}i na pitanje
da li }e na predstoje}im predsedni~-
kim izborima podr`ati kandidata SNS,
Fehratovi} je kazao da su za sada „sve
opcije otvorene“. „Lider na{e partije
Muamer Zukorli} je nedavno rekao da
}e se kandidovati za predsednika Srbi-
je, ukoliko to u~ine Rasim Ljaji} ili Su-
lejman Ugljanin. Dok ne budu raspisa-
ni izbori i dok ne budemo znali ko }e
se sve kandidovati i da li }e biti i van-
rednih parlamentarnih izbora, ne mo-
`emo dati konkretan odgovor na ovo
pitanje“, kazao je Fehratovi} novinari-
ma. Muamer Zukorli} je bio predsed-
ni~ki kandidat na predsedni~kim izbo-
rima 2012. kada je osvojio 54.492 gla-
sa, odnosno 1,39 odsto.

Nepoznanica je i stav SDA Sulejma-
na Ugljanina o predsedni~kim izbori-

ma. Po~etkom pro{log meseca Uglja-
nin je o predsedni~kim izborima i mo-
gu}oj politi~koj saradnji regionalnih
stranaka, razgovarao sa Veroljubom
Stevanovi}em, liderom „Zajedno za
[umadiju“ i biv{im gradona~elnikom
Kragujevca. „Smatramo da bi regional-
ne stranke u Srbiji trebalo da se udru`e
u jedan veliki blok i izaberu zajedni~-
kog kandidata za predsedni~ke izbore.
Ovo je po~etak na{e saradnje i uskoro
bi trebalo da se sastanemo i sa liderom
‘Pokreta za Krajinu’ Bo{kom Ni~i}em
koji ima veliku podr{ku u isto~noj Sr-
biji“, rekao je Ugljanin nakon susreta sa
Stevanovi}em. Poslanik SDA u Skup-
{tini Srbije Enis Imamovi} je za San-
d`ak Danas nedavno izjavio da ova
partija o predsedni~kim izborima `eli
da razgovara i sa LSV, DS i LDP.

S. Bi{evac

AKTUELNO

Bo{nja~ke stranke i politi~ari pred predstoje}e predsedni~ke izbore u Srbiji

O mogu}im kandidatima po raspisivanju

Politi~ki trenutak istine u Novom Pazaru

SDP i SDA blizu, BDZS daleko

FK ko{tao 5,5 miliona evra
Predsednik BDZS Jahja Fehratovi} tvrdi da je Fudbalski klub Novi Pazar gra|a-

ne Novog Pazara u poslednjih {est godina ko{tao 5,5 miliona evra. On je na kon-
ferenciji za novinare rekao da je ovaj novac obezbe|en uglavnom iz gradskog bu-
d`eta, a da je oti{ao na transfere fudbalera, njihove plate, tro{kove stanovanja i
priprema, tro{kove i plate brojnih trenera, kao i za izgradnju stadiona. On je uka-
zao na nekoliko malverzacija u ovom klubu, pozivaju}i se na Dr`avnu revizorsku
instituciju i sajt Transfermarket, navode}i da je za ovih {est godina klub doveo 156
fudbalera, a da je iz njega oti{lo 160 igra~a.

Nastavljen sukob izme|u
SDP i BDZS: Novi Pazar 
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Prijepolje - Za razliku od ne-
kih drugih, gotovo nezapam}e-
no, u prijepoljskoj su op{tini
temperature u minusu jo{ od
kraja novembra pro{le godine.
Me|utim, pravi „polarni udar“
dogodio se s prvim danom no-
ve godine kada su temperature
no}u padale i do minus 26 ste-
peni, a preko dana ni jednom
nije bilo toplije od minus 10 ste-
peni. Ovako dugo ledeno razdo-
blje izazvalo je brojne probleme
zbog kojih je Op{tinski {tab za
vanredne situacije u nepresta-
nom zasedanju, a uvedena su i
de`urstva od 8 do 22 sata svako-
dnevno. 

- Snabdevanje elektri~nom
energijom funkcioni{e na celoj
teritoriji op{tine, vodosnabde-
vanje je normalizovane uprkos
brojnim problemima koje izazi-
vaju ovako niske temperature, a
zbog smanjenog dotoka vode,
najve}i problem je u Brodarevu,
gde se voda nije mogla dopre-
mati ni cisternama jer je mr-
znula tokom transporta, pa je
obezbe|ena fla{irana. Svi pute-
vi od prioriteta su o~i{}eni, a
napravljen je i plan ~i{}enja se-
oskih puteva, u skladu sa ova-
kvim vremenskim neprilikama.
Za sada, ipak, nema dovoljno
razloga da se proglasi vanredno
stanje, iako je prijepoljska op-
{tina jedna od onih u kojima su
zabele`ene najni`e temperature
u zemlji, ka`e komandant Op-
{tinskog {taba za vanredne situ-
acije i predsednik op{tine Dra-
goljub Zindovi}.

Tokom prethodne dve sed-
mice najte`e je bilo 8. januara
kada je zbog retko zabele`ene
niske temperature od ~ak mi-
nus 25 stepeni ulje u transfor-
matorima zaledilo pa je do{lo
do te{ke havarije na trafostani-
ci zbog ~ega je cela op{tina od
ranog jutra ostala bez struje.
Zahvaljuju}i zaista izuzetnim
naporima ekipa Elektrodistri-

bucije iz Prijepolja i pomo}i ko-
ja je stigla iz U`ica u rekord-
nom vremenu je kvar otklo-
njen, tako da su spre~ene ve}e
posledice jer je zbog nestanka
struje bilo ugro`eno i grejanje,
a nije bilo ni mobilnog ni fik-
snog telefonskog saobra}aja
zbog ~ega je zatra`en hitan iz-
ve{taj od Telekoma. 

Kako je prioritet dat odr`ava-
nju puteva prvog reda, seoski pu-
tevi uglavnom su bili neprohod-
ni. Op{tinsko ve}e i [tab za van-
redne situacije bili su u stalnim
kontaktima sa mesnim zajedni-
cama, tako da su de`urne slu`be
intervenisale tamo gde je bilo bo-
lesnih ili `ivotno ugro`enih. Ka-
ko je nastavak {kolske godine po-
~eo dva dana kasnije, odnosno u
sredu, 11. januara, mesne zajed-
nice imale su obavezu da o~iste
putne pravce do {kola, jer, kako
je re~eno, zbog niskih tempera-
tura, mrzne nafta i te{ko je ne{to

vi{e u~initi, a kako su najavljene
obilnije padavine, neracionalno
je i uzaludno ~istiti pod ovim
okolnostima puteve po planin-
skim i brdskim mesnim zajedni-
cama bez preke potrebe.

Gotovo svi manji vodeni to-
kovi su zale|eni, a velike sante
leda sti`u Limom iz Crne Gore,
dok je deo Lima kod naselja Za-
lug zaledio. Ovako ekstremni
uslovi ote`avaju odr`avanje
centralnog grejanja, jer se tro{i
mnogo vi{e mazuta i uglja, pa
su rezerve dovoljne za sedam
dana, a do sada nije bilo ni jed-
ne ozbiljnije havarije na siste-
mu grejanja i kotlarnicama koje
odr`ava JKP „Lim“. Problema
ima sa izno{enjem sme}a jer se
nafta ledi, pa vozila JKP „Lim“
ne mogu iz gara`a bez „odle|i-
vanja“ koje traje od ~etiri sata
ujutru. Ipak, iako je bilo zastoja
na vi{im gradskim kotama,
sme}e je po~elo da se iznosi, a

~im malo otopli, sva raspolo`i-
va mehanizacija bi}e na terenu
kako bi se pokupilo sme}e iz
svih naselja koja su pokrivena
ovom uslugom. Moglo bi se re-
}i da su sve slu`be bile anga`o-
vane i mobilisane na vreme, da
je postignuta izvanredna koor-
dinacija i da je op{tinsko ruko-
vodstvo veoma uspe{no reago-
valo, s obzirom na razu|enost
prijepoljske op{tine i udaljenost
planinskih sela ali i velikih na-
selja od centra op{tine. 

Ina~e, prijepoljsku dolinu ~e-
sto nazivaju „Kalifornijom“ kad
je re~ o zimama u ovom delu Sr-
bije i veoma retki su ovakvi mra-
zevi. Ne{to sli~no, ali uz daleko
ve}e padavine, zabele`eno je po-
slednji put 2012. godine kada je
op{tina bila paralisana zbog sne-
ga i u vanrednoj situaciji. No, to-
liko „ledenih dana“ u kontinui-
tetu i sa toliko niskim tempera-
turama nije zabele`no do sada.

I. Had`agi} Durakovi}

Pljevlja - Pljevlja su posljednjih
nekoliko dana najhladniji grad u
Crnoj Gori, a temperatura se spu-
{tala i do -26 stepeni. Visina snje-
`nog pokriva~a je oko 30 cm, a u vi-
{im planinskim dijelovima i znat-
no ve}a. 

Mehanizacija Zimske slu`be
„^isto}a“ 24 sata je na gradskim
ulicama, uklanjaju snijeg sa saobra-
}ajnica i raskrsnica. Spremni su da
blagovremeno reaguju i na naja-
vljene lo{e vremenske uslove sa pa-
davinama, niskim temperaturama
i ledenim danima. Iz „ îsto}e“ na-
pominju da su obezbje|ena cjelo-
dnevna de`urstva. Iz DOO „Lokal-
ni putevi“ saop{teno je da ovih da-
na interveni{u po prioritetnim po-
zivima i sva mehanizacija ovog
preduze}a je na terenu. „Prvi put

nakon skoro deset godina DOO
„Lokalni putevi“ bez anga`ovanja
tre}ih lica, ~iste puteve i o~i{}eno je
skoro 80 odsto lokalnih puteva. Od
po~etka intenzivnih padavina sva
raspolo ìva mehanizacija 24 sata je
na terenu. Ma{ine se skoro ne gase,
a postoji svakodnevna komunika-
cija sa lokalnom upravom u nadle-
`nim sekretarijatom. Bez obzira {to
su odre|eni prioriteti ~i{}enja, oni
se svakodnevno mijenjaju, a prio-
ritet su smrtni slu~ajevi kojih je na
`alost bilo mnogo prethodnih de-
setak dana. Tako|e ma{ine DOO
„Lokalni putevi“ anga`ovane su na
~i{}enju puteva do ku}a bolesnih
starih i nemo}nih i dalje prema pri-
oritetima, a do sada je o~i{}eno oko
80 odsto lokalnih puteva“, saop{ti-
li su iz ovog preduze}a. J. D.

Uve~e i do minus 26: Mile{evka usred grada

Prijepolje u „minusu“ du`e od mesec dana 

Pljevlja pod snegom na -26
Komunalci ipak uradili svoj deo
posla: Glavna ulica u Pljevljima

Sante leda: Lim

Ledeni talas zahvatio Zapadni Balkan, Srbija i Crna Gora pod
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Priboj - Pored niskih tempe-
ratura Priboj ima problem i sa
vodosnabdevanjem. Od nedelje
u celom gradu nestaje vode i ne-
ma je u du`im vremenskim in-
tervalima. Radnici Javnog ko-
munalnog preduze}a JKP „Uslu-
ga“ uspevali su u nekoliko na-
vrata da otklone kvar , ali se on
iz istih razloga ponovo javljao.

Prvi put je do neplaniranog
nestanka vode do{lo u nedelju u
popodnevnim satima. Iz JKP
„Usluga“ se nisu ogla{avali, na
telefone u upravi ovog preduze-
}a nije se niko javljao, a gra|ani

su za lokaciju i mogu}i uzrok
kvara saznali preko dru{tvenih
mre`a, na kojima je podeljen
snimak kako voda pod veliki pri-
tiskom u mlazu od par metara,
isti~e iz vodovoda u blizini Kra-
tovske reke. U ve~ernjim satima
na zvani~nom sajtu Op{tine iz-
dato je prvo saop{tenje Op{tin-
skog {taba za vanredne situacije
u kome se ka`e da je zbog eks-
tremno niskih temperatura do-
{lo do zamrzavanja vazdu{nih
ventila {to je izazvalo stvaranje
vazdu{nih ~epova u cevovodu si-
rove vode, tako da se voda sa iz-

vori{ta preliva u prekidnoj ko-
mori u Drugli}ima, pored magi-
stralnog puta Priboj - Bistrica.

Kvar je privremeno otklo-
njen u ve~ernjim satima, a gra-
|ani su u me|uvremenu, ~eka-
ju}i u redovima, pokupovali sve
zalihe pija}e vode u prodavnica-
ma. Vodu za tehni~ke potrebe
mnogi su zahvatali iz Lima. Su-
tradan je, oko podneva, opet ne-
stala voda, iz istog razloga i od
tada su radnici koji rade na odr-
`avanju vodovodne mre`e uspe-
vali da u nekoliko navrata, u
uslovima ekstremno niskih

temperatura privremeno sani-
raju kvar. „Upravo smo stigli sa
terena, sa mesta Kratovska reka,
kvar iste prirode kao i ju~e, zbog
niskih temperatura do{lo je do
smrzavanja vazdu{nih ventila
na mre`i, usled toga su nastali
vazdu{ni ~epovi u cevima koje je
pod ovakvim uslovima mnogo
te{ko izbaciti iz cev“, rekao je
Mladen Ljubojevi}, jedan od
radnika koji su na - 20 celzijusa,
otklanjali kvar . Vode opet nije
bilo ni u sredu, pa su ~asovi u
ve}ini pribojskih {kola bili skra-
}eni. S. B.

Blokade i vanredno stanje
Bijelo Polje, Nova Varo{ - Bje-

lopoljska sela Gorice, Ponikvice,
Sto`er, Barice, Ki~ava i brojni
zaseoci danima su u blokadi.
Snijeg i mraz okovali su ova pla-
ninska sela i pored nastojanja
mje{tana da osposobe puteve sa
traktorima, na kojima su monti-
rani dodaci specijalno napravlje-
ni za ~i{}enje snijega. Op{tinska
mehanizacija jo{ uvijek je upo-
slena na ~i{}enju puteva u ni`im
zonama tako da }e pomenuta
sela i narednih dana biti odsje~e-
na od svijeta. 

- Dvadesetak doma}instava
u Goricama i desetak u okol-

nim zaseocima posljednjih da-
na ne mogu nigdje iz svojih do-
mova. Uspjeli su da naprave
prtinu do svojih {tala i stogova
sijena kako bi sa~uvali grla od
minusa koji se spu{ta i do -26
stepeni. Motorna vozila, mje-
{tana kao i rodbine koja je pred
novogodi{nje praznike do{la u
selo da obi|e rodbinu, jo{ uvi-
jek su blokirana snije`nim na-
slagama i te{ko je pretpostaviti
kada }e biti pokrenuta, kazao je
Radiju Crne Gore Goran Joksi-
movi}. Prema njegovim rije~i-
ma visina snijega je oko 60 cm,
a na nekim mjestima nanosa

ima i preko jednog metra. [tab
za vanredne situacije u Novoj
Varo{i proglasio je na delu ove
op{tine vanrednu situaciju.
Prema re~ima predsednika op-
{tine Radosava Vasiljevi}a,
vanredna situacija je progla{e-
na u: Bo`eti}ima, Akma~i}ima,
Jasenovu, Negbini i na delu
mesne zajednice Nova Varo{.
„Sneg, vetar i temperature od
minus 30 naterali su na da pro-
glasimo vanrednu situaciju u
pojedinim delovima op{tine.
Problem predstavlja i mehani-
zacija koja na debelom minusu
ne mo`e normalno da funkcio-

ni{e tako da smo bili prinu|eni
da anga`ujemo i dodatnu. Na
pojedinim mestima smetovi
prelaze visinu od dva metra ta-
ko da nije lako osposobiti pute-
ve“, rekao je predsednik novo-
varo{ke op{tine Radosav Vasi-
ljevi}. Na Zlataru je izmereno
minus 30 stepeni, pa su zbog
ekstremno niskih temperatura
i obilnog snega me{tani i puta-
ri danima u velikom problemu.
Zaledili su i izvori i potoci pa
mnoga doma}instva nemaju ni
vodu za pi}e i stoku, a zbog vo-
de koja ledi u cevima problema
ima i u samom gradu. S. D.

U Priboju problemi sa
vodosnabdevanjem 

Kvar na vodovodu: Priboj

Zimska idila: Pljevlja

Novi Pazar, Sjenica, Tutin - Si-
birska zima ni ove godine nije
zaobi{la Pe{tersku visoravan.
Zbog ekstremno niskih tempe-
ratura, koje su dostizale i -30
stepeni i sne`ne me}ave, lokal-
ne samouprave u Sjenici i Tu-
tinu, minulog vikenda, na svo-
jim teritorijama proglasile su
vanredno stanje. Na teritoriji
ove dve op{tine ve}ina sela bi-
la je u sne`noj blokadi. Prema
poslednjim informacijama sa
terena, situacija se stabilizuje.

Na podru~ju op{tine Sjenica
prohodni su putevi do seoskih
mesnih zajednica, ali su pro-
blemati~ne saobra}ajnice pre-
ma udaljenim selima i zaseoci-
ma. Na ra{~i{}avanju tih put-
nih pravaca anga`ovano je
dvadeset snego~ista~a, ~iji rad
ote`ava smrzavanje goriva. U
blokadi je jo{ desetak sela sa
skoro dve hiljade stanovnika.
Niske temperature ugrozile su
vodosnabdevanje u selima na
Gornjoj Pe{teri, jer je do{lo do
pucanja cevi na delu Pe{ter-
skog vodovoda sa kojeg se na-
pajaju sela u tutinskoj i sjeni~-
koj op{tini. Stru~ne ekipe rade
na saniranju kvara, a me{tani
vodu za pi}e i napajanje stoke
obezbe|uju otapanjem snega.
U obe op{tine snabdevanje
elektri~nom energijom je nor-
malizovano, a {tabovi za van-
redne situacije su u stalnom
zasedanju.

Zbog ekstremno niskih
temperatura i sne`nih nanosa
kolegijumi direktora {kola u
Tutinu i Sjenici doneli su odlu-

ku o produ`enju {kolskog ras-
pusta do slede}eg ponedeljka,
16. januara.

[tab za vanredne situacije u
Sjenici doneo je odluku da
{kole mogu da nabave ogrev
bez raspisivanja javnog tende-
ra. Na taj na~in omogu}i}e se
{kolama, koje su ostale bez
ogreva, da do ponedeljka na-
bave ugalj. Ukoliko do pone-
deljka potraju izuzetno niske
temperature, nastavi sneg da
pada i duva jak vetar, postoji
mogu}nost da na teritoriji sje-
ni~ke op{tine raspust bude
produ`en.

Na podru~ju op{tine Tutin,
u {kolske klupe sutra se vra}a-
ju samo u~enici O[ „Me{a Se-
limovi}“ u Ribari}u. Kolegi-
jum direktora {kola u Tutinu
prihvatio je preporuke [taba
za vanredne situacije, nakon
sagledavanja svih okolnosti
koje je sa sobom donela jaka
zima, ali i veliki broj obolelih
od gripa u toj op{tini.

Bez obzira {to na teritoriji
op{tine Novi Pazar nije progla-
{eno vanredno stanje, gradska
vlada donela je odluku da pro-
du`i {kolski raspust do pone-
deljka. U odluci se navodi da je
raspust produ`en zbog vre-
menskih nepogoda na teritori-
ji grada. I novopazarske {kole
imaju problem sa nabavkom
uglja iz rudnika [tavalj kod
Sjenice. Osim toga, osnovne
{kole u ovom gradu rade u tri
smene, a veliki broj srednjo-
{kolaca putuje iz okolnih sela.

S. N. 

d snegom, sand`a~ke op{tine po tradiciji me|u najhladnijim
Zbog snega uvedeno vanredno 

stanje u op{tinama Sjenica i Tutin

Pe{terska 
sela odse~ena 

od sveta
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Nova Varo{ - Za unapre|enje put-
ne mre`e po selima iz op{tinskog bu-
d`eta za 2017. opredeljena su sred-
stva od 40 miliona dinara, dok }e u
izgradnju ulica u Novoj Varo{i biti
investirano oko 30.000.000. Prioritet
}e imati sela bez metra asfalta, ona sa
ve}im brojem `itelja, posebno mla-
dih, kao i putni pravci koji povezuju
vi{e op{tina, turisti~kih lokaliteta i
sli~no. Narednu godinu obele`i}e,
ipak, investicije u oblasti seoskog vo-
dovodnog sistema, radi}e se i na dru-
gim kapitalnim projektima, a pa`nja
}e biti usmerena i na odr`avanje jav-
nih povr{ina koje su ve} du`i period
zapostavljene i ru`e izgled grada
umesto da budu zelene oaze sa sad-
nicama i cve}em, ka`e Dejan Grbi},
rukovodilac op{tinskog Odeljenja za
investicije i javne nabavke, nove slu-
`be sa pet zaposlenih, formirane pre-
vashodno zbog potrebe preuzimanja
nadle`nosti i poslova nekada{nje Di-
rekcije za izgradnju koja je uga{ena u
skladu sa zakonom. 

Bud`et za izgradnju i odr`avanje
kategorisanih i nekategorisanih pu-
teva na teritoriji op{tine znatno je
„tanji“ nego lane, ali to, prema tvrd-
njama Grbi}a, ne}e ugroziti planove
razvoja u ovoj oblasti.

- U protekloj deceniji su zna~ajna
sredstva ulo`ena u pobolj{anje putne
mre`e i ako se bude zadr`ao konti-
nuitet , za ~etiri godine }emo kao re-
zultat imati novih pedesetak kilome-
tara asfalta {to je u datim okolnosti-
ma i potrebama ulaganja u drugim
oblastima sasvim zadovoljavaju}e,
smatra Grbi}. 

Kontinuiteta, me|utim, ne}e biti

kada je u pitanju nadzor nad izvo|a-
~ima, a zna~ajne promene mogu se
o~ekivati i u budu}im akcijama na
izgradnji puteva, vodovoda i drugih
objekata u kojima zajedni~ki u~e-
stvuju me{tani i op{tina. Kako se na-
javljuje, `itelji sela mora}e da se sa-
moorganizuju, sklope dogovore od-
nosno ugovore sa izvo|a~ima rado-
va, direktno njima uplate novac, pri-
lo`e dokaze o odra|enom poslu nad-
le`nima u lokalnoj samoupravi koja
}e potom, u skladu sa op{tinskom
odlukom, odlu~iti u kolikom procen-

tu }e projekat biti finansijski podr-
`an. Nije sporna podr{ka op{tine, na
svaki ulo`eni dinar me{tani iz grad-
ske kase mogu o~ekivati najmanje
dva i vi{e, ali }e se primenom ova-
kvog modela zajedni~kog finansira-
nja spre~iti svaka vrsta zloupotrebe ,
ka`u u investicionom odeljenju. 

- Okrenu}emo list i u odnosu pre-
ma izvo|a~ima radova, kojima vi{e
ne}emo gledati kroz prste. Ne}e biti
privilegovanih, strogo se moraju po-
{tovati kriterijumi kvaliteta i rokovi.
Dosada smo u praksi bili svedoci da

su se prilikom izgradnje seoskih pu-
teva zaboravljali kanali i propusti,
neretko i bankine zbog ~ega se lomi
asfalt, a de{avalo se da je u ugovori-
ma bio izba~en kriterijum kvaliteta
~ak i na projektima vrednim vi{e de-
setina miliona. Takva praksa bi}e
prekinuta ili ja ne}u biti na ovom
mestu, kategori~an je Grbi}. 

Planom koji obuhvata period do
kraja 2018. godine, predvi|en je na-
stavak radova na izgradnji brojnih
putnih pravaca me|u kojima su i
nezavr{ene deonice puta Negbina-
Jasenovo, na podru~ju Donje Bele
Reke, po ~etiri kraka u mesnim za-
jednicama Bistrica i Radoinja, na
pravcima Trudovo-[titkovo, Bo`e-
ti}i-Gornja Tisovica (MZ Bo`eti}i),
Gordi}i-Vukovi}i, regionalni put-
Mijovi}i (MZ Ruto{i), krak ka Preli-
}ima (MZ Dra`evi}i), kao i ka Man-
di}a ~esmi, krak ka [ipoviku, pravac
Ko`ara-Mandi}i (MZ Akma~i}i)...
Najzna~ajnije investicije u oblasti
vodosnabdevanja ~ija }e realizacija
zapo~eti u 2017. su ]ur~i}a vrelo, a
kanalizacione mre`e na podru~ju
naselja Vionik.

Prioritet u gradu bi}e ulice: Filipa
Vi{nji}a, Majora Ili}a, Jevstatija Ka-
ramatijevi}a, Nikole Tesle (krak ka
Vrti}u), Vrane{ki put, Zlatarska, pri-
stupni put za balon halu na Zlataru,
ka sportskim terenima. Rok za nji-
hov zavr{etak je kraj naredne godine.
Dugoro~nim planom predvi|ena je i
izgradnja platoa u gradskoj Osnov-
noj {koli , kao i kapele na gradskim
grobljima. 

- Zelenilo grada vi{e ne}e biti zad-
nja rupa na svirali. Na tom polju }e-
mo napraviti zna~ajne pomake - sa-
da{nje crne ta~ke, posebno u grad-
skom jezgru i centralnoj pe{a~koj zo-
ni, kao i na Trgu vojvode Bojovi}a ,
pretvori}emo u zelene oaze pune
sve}a i ukrasnog rastinja, a obnovi-
}emo i obogatiti galanteriju i sadr`a-
je za decu - obe}ava {ef odeljenja za
investicije i najavljuje da }e se ozbilj-
nije pristupiti projektu izgradnje
pre~ice izme|u Kara|or|eve i Ulice
Svetog Save u donjem delu gradu,
kako bi se skratila vo`nja za oko ki-
lometar i po. 

R. Popovi}

Bijelo Polje - Broj djece koja su upi-
sana u pred{kolske ustanove u {est sje-
vernih op{tina Crne Gore, gdje je spro-
vo|ena kampanja „Svi u vrti}“, pove-
}ao se ove godine u prosjeku za 22 od-
sto, kazao je {ef predstavni{tva UNI-
CEF-a u ovoj zemlji Bend`amin Perks.
On je podsjetio da je cilj kampanje, ko-
ju su sproveli crnogorska vlada i UNI-
CEF, ostvarenje obuhvata od 95 odsto
djece uzrasta od tri do {est godina do
2020. godine.

Perks je naveo da mu je veliko za-
dovoljstvo {to je novi ministar prosvje-
te potvrdio da je to i dalje prioritet.

„Mislim da treba stalno da podsje}a-
mo roditelje da je pred{kolsko obrazo-
vanje presudno za rani razvoj mozga,
sticanje komunikacionih i jezi~kih vje-
{tina, po~ev od uzrasta od tri do {est
godina, a malo je vjerovatno da }e dje-
ca koja ne idu u vrti} to uspjeti da na-
doknade u kasnijem razvoju“, rekao je
Perks agenciji Mina. Kako je rekao, in-
stitucije naporno rade na obezbje|iva-
nju dostupnosti vrti}a svakom djetetu.
„To je jedna od najkrupnijih i najuti-
cajnijih reformi za dugoro~nu budu}-
nost zemlje“, poru~io je Perks.

C. D. 

Gusinje - Predsjednik gusinjskog
odbora Socijaldemokratske partije,
biv{i predsjednik lokalnog parla-
menta, sada opozicioni odbornik dr
Elvis Omeragi} u razgovoru za pod-
gori~ki dnevnik Dan isti~e da su
Gusinjani status op{tine do`ivljava-
li kao generator razvoja cijelog kra-
ja, a ne samo kao administrativni
centar. Omeragi} nagla{ava da su
Gusinjani vra}anje statusa op{tine
vidjeli kao mogu}nost da se zaposli

omladina, ali se ta o~ekivanja nije-
su ostvarila. 

U prilog tome iznosi podatak da je
samo prije dvije sedmice u Nacional-
nom parku Prokletije, koji se 70 od-
sto prostire na teritoriji op{tine Gu-
sinje, zaposleno troje novih ljudi, po-
red desetak postoje}ih, a da nijedan
zaposleni nije iz Gusinja. „Opravda-
no je zapitati se onda {ta mi tu radi-
mo!? Ti prijemi niti su po vjerskoj ni
po nacionalnoj, a ni po politi~koj

strukturi, pa da svako pita za{to ne-
ma njihovih. Imamo ono {to je dije-
lom zakon predvidio, ali ima i ono
{to mo`emo da implementiramo -
svaki konkurs da ima i jednu stavku
gdje se ka`e da je po`eljno da kandi-
dat bude sa podru~ja tog mjesta. Ne
mo`e da bude da u Grani~noj polici-
ji nemamo ni jednog odavde, u filija-
li za upravne poslove policije isto ta-
ko, pa ni na carini“, rekao je Omera-
gi} za Dane. C. D. 

Elvis Omeragi}, Socijaldemokratska partija Gusinja

Nezaposlenost i dalje
glavni problem

Uspjela kampanja „Svi u vrti}“ na sjeveru Crne Gore 

Broj polaznika 
ve}i za 22 odsto

[ef Odeljenja za investicije Dejan Grbi} o kratkoro~nim i dugoro~nim planovima ulaganja u op{tini Nova Varo{ 

Izvo|a~i radova pod lupom 

Okrenu}emo list u odnosu prema 
izvo|a~ima radova, kojima vi{e 
ne}emo gledati kroz prste. Ne}e biti
privilegovanih, strogo se moraju 
po{tovati kriterijumi kvaliteta i 
rokovi, kategori~ni su nadle`ni 
u novoj slu`bi, pravnom nasledniku
biv{e Direkcije za izgradnju



Novi Pazar - Paok je pred 1.500 egzal-
tiranih navija~a Novog Pazara pobedio
doma}ina u {esnaestini finala Cev kupa
3:1 (25:23, 22:25, 25:15, 25:21). To je
runda evropskog takmi~enja do koje ni-
kada ranije neki novopazarski klub nije
stigao. Dodu{e, u istoriji evropskih ku-
pova niko drugi osim odbojka{a nije ni
igrao na ovom nivou. U sportu postoje
porazi posle kojih nema{ za ~im da `a-
li{. E, takav je ovaj. 

Paok nije kontinentalni odbojka{ki
velikan, ali je sportsko dru{tvo zname-
nitog evropskog imena, kakvo nikada
pre nije kro~ilo na tle pazarske ~ar{ije.
Ekipa skupocena i vredna svakog po-
{tovanja, sastavljena od biv{ih i sada-
{njih reprezentativaca Srbije (Vlado
Petkovi}), Venecuele (Ernardo Gomez),
Izraela ([afranovi~), Gr~ke (Andreadis,
Smaragdas, Terzis i Gkaras) i planetar-
ne zvezde Dante Amarala. Ko je u Novi
Pazar doveo sjajnog Brazilca, olimpij-
skog {ampiona iz Atine (2004), trostru-
kog svetskog prvaka, sedmostrukog
osvaja~a Svetske lige, dvostrukog {am-
piona Svetskog kupa i osvaja~a Pana-
meri~kih igara? Odbojka{i.

Slavnijeg sportistu, oven~anog sa to-
liko velikih medalja Novi Pazar je mo-
`da nekad i video, ako ga je put ovuda
naveo u prolazu, ali niko od eventualnih
prolaznika, kao Dante u Pazaru nije
igrao zvani~ni me~ u kojem je za protiv-
nika imao sastav Novog Pazara. Da su u
gr~kom taboru ozbiljno shvatili ovaj du-
el pokazali su time {to su u Pendik, od-
mah posle novogodi{njih praznika do{li
u kompletnom sastavu, sve vreme tra-
janja me~a igrali sa najja~om postavom,
radovali se i protestovali na osvojene i
izgubljene poene istom onom ̀ estinom
kako to ~ine kad im se preko puta mre-
`e na|u njihovi najlju}i rivali, Panatina-
ikos i Olimpijakos.

Na~in na koji se jednom takvom ti-
mu suprotstavio Novi Pazar pamti}e se
za sva vremena. Nisu Stefanovi}evi

momci briljirali, umeju oni mnogo bo-
lje od onoga {to su te ve~eri prikazali, a
da su odigrali na nivou svojih mogu}-
nosti ili iznad njih, ko zna u kakvom
raspolo`enju bi se ~ekao revan{ za {est
dana. Bili su dobri, ne dostojan i dosto-
janstven, nego u najve}em delu me~a
ravnopravan protivnik skupu reprezen-
tativaca svih boja. Za razliku od Paoka,
Novi Pazar u svojim redovima nije
imao zvezdu neke od nacionalnih selek-
cija, ali jeste znanje, koje }e uz malo vi-
{e iskustva i neizostavne sre}e, pod
pretpostavkom da ekipa du`e ostane na
okupu, biti dovoljno da se i iz nekog bu-
du}eg sudara i sa ve}im imenima ovog
sporta, nego {to je to Paok, iza|e kao
pobednik. Samo ovakvi i sli~ni me~evi
donose iskustvo, samo oni smanjuju
impresioniranost imenima protiv kojih
se igra. A da bi se konstantno suprotsta-
vljalo igra~ima i timovima iz visokog
odbojka{kog dru{tva potrebno je da se

ispuni jo{ jedna ,,sitnica“, neki bi rekli
prepreka mnogo te`a od Paoka i njemu
sli~nih klubova.

Novi Pazar vodi finu klupsku politi-
ku. Kvalitet igre donose igra~i A katego-
rije, doma}i i oni koji dolaze sa strane.
Taj uslov je ve} dve godine ispunjen i
daje rezultate i to preko o~ekivanja. Da
bi ovakav rezultat postao konstanta pre-
ko je potrebno da se pored Gradske
uprave Novog Pazara u pul finansijera
uklju~i jo{ neka kompanija, grupa poje-
dinaca ili pojedinci. Kad neki uspesi po-
stanu standard, koji prevazilazi lokalne
okvire onda bi to trebala da prati i ja~a
finansijska injekcija. Trenutno bud`et
OK Novi Pazar je zaslugom Gradske
uprave takav da omogu}ava nesmetano
obitavanje u vrhu doma}e odbojke, ali
to ni izbliza nije ono {to, recimo, ima gi-
gant u doma}im okvirima - Vojvodina,
a da ne govorimo o tome da je ukupan
bud`et Novog Pazara identi~an kasi
Klek Srbija{uma.

Slogan „Ponos na{e ~ar{ije“ apsolut-
no pristaje uz klub. Sjajan je i uvek ga je
lepo ~uti, ali od njega i sa njim se ne ̀ ivi
dugo i bezbrì no. Pozicija koju Novi Pa-
zar ima u na{oj odbojci je takva da ni-
kad nije bilo realnije da se pomrse {am-
pionski planovi Vojvodine i Crvene zve-
zde, a ako se jo{ obistine najave da bi
Pendik krajem februara mogao da do-
bije doma}instvo fajnal - fora Kupa, eto
idealne prilike da se u igri preko mre`e
mapa Srbije kona~no izmeni. Momen-
talni poredak odbojka{kih snaga u ze-
mlji je takav, i to bez ikakvih preteriva-
nja, da u njemu Novi Pazar vi{e nije ne-
kakav autsajder, nije ni favorit iz drugog
plana, Novi Pazar je ni{ta manji favorit
za trofeje od Crvene zvezde i Vojvodine.
Da bi se do{lo do vrha morate imati tim
i atmosferu u timu, {to Novi Pazar ima.
Postoji i maksimalna podr{ka Gradske
uprave, ali ako se njoj uskoro ne priklju-
~i jo{ neko ko prepoznaje prave vredno-
sti i ne potpomogne put ka trofejima, vi-
{e nego {to je to simboli~na finansijska
potpora, od tog posla ne}e biti ni{ta.
Motiv plus za sve one koji ne vide sebe u
ovoj pri~i ili se ne}kaju, jer bi, s pravom,
da kontroli{u put svog novca, mogla bi
da bude ova ~injenica - Novi Pazar os-
im igra~a i trenera nema nijedno stalno
zaposleno lice u klubu, svi su volonteri
i svi kad god to zatreba postaju finansi-
jeri, u granicama svojih mogu}nosti. 

A Paok? Izgledi da se 19. januara u
,,Paok Areni“ elimini{e nisu veliki, ali
dok kakve - takve {anse postoje valja se i
nadati. Bilo kako bilo, lepo bi bilo da kra-
jem ove godine u Pazar do|e neko kao
Paok ili neko bolji nego {to je to u ovom
trenutku Paok, a da Novi Pazar tada bu-
de jo{ bolji nego {to je danas. Realno je!
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Prvoslav Le{evi}

Pazar nema za ~im da `ali:
Novi Pazar-Paok 1:3

OK Novi Pazar posle poraza od Paoka u 1/16 Kupa CEV

Ponos ~ar{ije mo`e
do trofeja, ali...

Da smo osvojili prvi set...
Srednjak Novog Pazara Du{an Lopar`ali {to su neke va-

`ne prilike u me~u ostale neiskori{}ene. „Nije mi pravo
zbog dva izgubljen seta. Prelomni trenutak dogodio se u
prvom setu pri na{em vo|stvu 21:19. Da smo, kao {to je
trebalo, uzeli taj deo igre stvari bi krenule u drugom sme-
ru. I pored svega, uspeli smo u drugom periodu da se vrati-
mo u igru, ali katastrofalan ulazak u tre}i set ko{tao nas je
poraza. Na~in na koji smo ga izgubili pratio nas je i u ~etvr-
tom setu u kojem smo uspevali da se vratimo u me~, ali
snage da na istom nivou odigramo i zavr{ne poene vi{e ni-
je bilo“, pomalo setno govori Du{an Lopar.

Novi Pazar-Radni~ki
Posle skoro jednomese~ne pauze sutra se nastavlja {ampionat Srbije, utakmi-

cama 10. kola, u kojem je Novi Pazar (drugi tim lige sa dva boda zaostatka za Voj-
vodinom) doma}in petoplasiranom Radni~kom iz Kragujevca ( Pendik, 18:00).
Zbog revan{ me~a sa Paokom, utakmica 11. kola, Partizan - Novi Pazar, igra}e se
umesto 21. januara u prvoj nedelji februara.

Planetarna zvezda i uzdanica Novog Pazara:
Dante Amaral i Irfan Hamzagi}

„Ponos na{e ~ar{ije“: Odli~na 
premijera u evropskom takmi~enju 

Da se ponovi ovakav ambijent
Trener Sa{a Stefanovi} ka`e da nikada ne}e zaboraviti atmosferu na ovom me-

~u. „Naro~ito mi se u pam}enje urezao po~etak me~a, kada je dvorana prosto eks-
plodirala. Voleo bih da se ne{to ovako ponovi bar jo{ jedanput do kraja sezone. To
}e se, ube|en sam, i dogoditi ako u|emo u jedno od finala doma}ih takmi~enja ili
ako napravimo iznena|enje u revan{ me~u sa Paokom“, nada se Stefanovi}.

Fo
to

: S
. @

up
lja

ni
n

Fo
to

: S
. @

up
lja

ni
n

Fo
to

: S
. @

up
lja

ni
n



petak, 13. januar 2017.VIII

MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Gradska uprava Novog Pazara

Penzioneri u gostima

Novi Pazar - Penzionisani radnici Gradske uprave Novog Pazara bili su
nedavno gosti gradona~elnika Nihata Bi{evca i na~elnika Gradske uprave
Almira Lekovi}a. U prijateljskom razgovoru evocirane su uspomene na rad-

ni vek koji je za neke od njih trajao i preko ~etrdeset godina. Gostima su uru-
~eni i skromni pokloni, a doma}ini su im po`eleli da penzionersko doba pro-
vedu u zdravlju i sre}i. S.D.

Sjenica - Skup{tina op{tine Sjenica
objavila je krajem decembra na svom
zvani~nom sajtu konkurs za izbor di-
rektora Javnog komunalnog preduze-
}a „Vrela“ i Javnog preduze}a za ure|i-
vanje gra|evinskog zemlji{ta „Sjenica“.
Kandidati za direktora moraju da ispu-
njavaju vi{e uslova, me|u kojima su vi-

soko obrazovanje, petogodi{nje radno
iskustvo na poslovima koje zahteva vi-
soko obrazovanje, trogodi{nje iskustvo
na poslovima povezanim sa javnim
preduze}em, poznavanje korporativ-
nog upravljanja, ne smeju biti osu|ivan
na kaznu zatvora od minimum {est
meseci i ne smeju biti politi~ki aktivni.

Rok za podno{enje prijava na konkurs
je 30 dana od dana objavljivanja javnog
konkursa u Slu`benom glasniku, {to se
o~ekuje ovih dana. Trenutni v. d. direk-
tora JKP „Vrela“ je Adnan Gurda{, dok
je prvi ~ovek Javnog preduze}a za ure-
|enje gra|evinskog zemlji{ta „Sjenica“
Rasim Jahi}. S. D. 

Novi Pazar - Poljoprivredne ma{ine
i oprema kojima se pove}ava proiz-
vodnja sto~ne hrane, mleka i mesa za
skoro 30 odsto, poljoprivrednim pro-
izvo|a~ima u ovom kraju sti}i }e do
polovine marta. Ovo je re~eno na sa-

stanku Me|uop{tinske unije poljopri-
vrednih udru`enja, koja okuplja po-
ljoprivrednike iz Novog Pazara, Tuti-
na i Sjenice. Oprema sti`e u okviru re-
alizacije projekta podr{ke poljopri-
vrednim proizvo|a~ima koji se finan-

sira sredstvima Evropke unije. Na sa-
stanku je ponovo pokrenuta inicijati-
va da se u Novom Pazaru otvori sred-
nja poljoprivredna {kola, koja bi bila
deo novopazarske Ugostiteljsko-turi-
sti~ke {kole. S. N. 

Bez 
obdukcije
V.J.

Berane - Direktor beranske bol-
nice Budimir Dabeti} saop{tio je
da ne}e biti ra|ena obdukcija pet-
naestogodi{njeg V.J iz Berana, ka-
ko bi se zvani~no utvrdio uzrok
smrti. Dabeti} je Anteni M rekao
da obdukciju nije dozvolila poro-
dica dje~aka. Sumnja se da je V.J.
pre nekoliko dana preminuo od
posljedica gripa. „Klini~ki nalaz
budi na sumnju da se radi o infek-
ciji, da li o virusnoj ili bakterijskoj,
ne mo`emo ta~no re}i. S obzirom
na to da je pored plu}a bilo zahva-
}eno i srce, sumnjamo da je u pita-
nju virusna infekcija i dje~ak je,
na`alost, preminuo“, rekao je Da-
beti}. C. D. 

Konkurs za direktore 

Sti`e oprema 
za poljoprivrednike

U Ro`ajama nije bilo ozbiljnijeg naru{avanja javnog reda

Sve vi{e maloljetnika 
zavisnih o kocki
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Ro`aje - U Ro`ajama nije bilo na-
ru{avanja javnog reda i mira u ve-
}em obimu, konstatovao je rukovo-
dilac ro`ajske policije Sadik [abano-
vi}, u izvje{taju koji je nedavno pod-
nio odbornicima lokalne skup{tine.
Registrovano je 124 prekr{ilaca jav-

nog reda i mira, me|u kojima i de-
vet maloljetnika. Te{kih kra|a je bi-
lo 22, krvnih delikata 38, od kojih
najvi{e 19 slu~ajeva nano{enja lakih,
a {est te{kih tjelesnih povreda. Ugro-
`avanja opasnim oru|em pri tu~i i
sva|i je bilo 11, a dva ubistva u po-

ku{aju. „Nismo imali ubistva, a jed-
no razbojni{tvo koje se desilo u iz-
vje{tajnoj godini smo rasvijetlili“,
rekao je [abanovi} i naveo da je u
posmatranom periodu oduzet kilo-
gram i 307 grama marihuane. [aba-
novi} je upozorio da se broj krivi~-

nih djela koja izvr{avaju maloljetni-
ci sve ve}i, a naro~ito je pove}an broj
maloljetnika koji se kockaju. „Treba
u~initi napor da se smanji broj kla-
dionica jer imamo veliki broj malo-
ljetnih osoba koje su zavisnici koc-
ke“, naveo je [abanovi}. C.D.


